

"TENDER NOTICE"

Tender Reference #:

RFT-PR-TUR202502019 Lab Supplies.

SAMS Foundation is a non-profit, non-political, medical and humanitarian relief organization that is working on the front lines of crisis relief in Syria, in neighboring countries, and beyond to alleviate suffering and save lives. SAMS works to serve the medical needs of millions of Syrians, support doctors and medical professionals, and rebuild healthcare. SAMS organizes medical missions, provides professional and educational trainings to Syrian physicians, and delivers medicine and medical supplies to hospitals and vulnerable families in Syria.

The Syrian American Medical Society (SAMS) invites qualified companies to submit an offer for provision of **Lab Supplies**.

You are invited to participate in the **Lab Supplies** tender. To access the submission link, click **Here**.

The quote must be submitted through the Procurement System /RFT Link. A guideline for using the system is attached at the top of the page (inside the link) for easy reference and to assist with the filing procedures.

<u>Please note that offers submitted through emails will NOT be</u> considered

The period for <u>written inquiries</u> about this solicitation are accepted before **Wednesday February 19, 2025.**

Inquiries must be directed to: tur-tender-inquiry@sams-usa.net indicating # "PR-TUR202502019 Lab Supplies." in subject line, Answers / clarifications will be shared with all bidders.

The deadline of this tender is on **Thursday February 27, 2025.**

The Awarded bidder will be notified in writing, in March 2025.

Syrian American Medical Society (SAMS)

"اشعار المناقصة "

مرجع المناقصة #:

RFT-PR-TUR202502019 مستلزمات المختبر.

SAMS هي منظمة غير ربحية وغير سياسية وطبية وإنسانية تعمل في الخطوط الأمامية لتخفيف المعاناة وإنقاذ الأرواح في سوريا والبلدان المجاورة وخارجها. تواصل SAMS أنشطتها لتلبية الاحتياجات الطبية لملايين السوريين، ودعم الأطباء والمهنيين الطبيين، وإعادة بناء الخدمات الصحية. من خلال تنظيم مهمة طبية، توفر SAMS تدريبا مهنيا وتعليميا للأطباء السوريين، بالإضافة إلى الأدوية والمستلزمات الطبية للمستشفيات والأسر الضعيفة في سوريا.

تدعو الجمعية الطبية السورية الأمريكية (SAMS) الشركات المؤهلة لتقديم عروض مستلزمات المختبر

ندعوكم للمشاركة في مناقصة توريد مستلزمات المختبر. للدخول إلى رابط التقديم، يرجى النقر هنا.

يجب تقديم العرض عبر نظام المشتريات / رابط RFT / تم إرفاق دليل لاستخدام النظام في أعلى الصفحة (داخل الرابط) للرجوع إليه بسهولة وللمساعدة في إجراءات التعدية

يرجى ملاحظة أنه لن يتم قبول العروض المقدمة عبر البريد الإلكتروني

يتم قبول الاستفسارات المكتوبة بخصوص هذا الطلب قبل يوم الأربعاء 19 شباط 2025.

يجب توجيه الاستفسارات إلى العنوان-tur-tender-inquiry@sams الاستفسارات إلى العنوان-PR-TUR202502019 Lab Supplies في عنوان الرسالة. سنتم مشاركة الإجابات / التفسيرات مع جميع العارضين.

آخر موعد لتقديم المناقصة هو الخميس 27 شباط 2025 سيتم إخطار مقدم العطاء الفائز كتابيا في آذار 2025.

الجمعية الطبية السورية الأمريكية (SAMS)